

Date: 13/10/2020

Ref: M.C/E.M/205/2020

التاريخ: 2020/10/13

الإشارة: ش.م/أ.ع/205/2020

To: Boursa Kuwait Company

المحترمين،،

السادة/ بورصة الكويت

**Subject: Supplementary Disclosure - Jaber Al Ahmad
City Project (J3)**

**الموضوع: إفصاح مكمل - مشروع مدينة جابر الأحمد
السكني (J3)**

Further to our previous disclosure on 15/07/2020, we would like to disclose that the "J3 for Management and Development of Lands and Real Estate W.L.L." in which Mabaneer Company (K.P.S.C) holds 35% of the company shares, signed today, 13/10/2020, a Public Private Partnership Agreement with The Public Authority for Housing Welfare.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلحاقاً لإفصاحنا السابق بتاريخ 2020/07/15، نود إفادتكم بأن شركة/ جاي ثري لإدارة وتطوير الأراضي والعقارات (ذ.م.م) التي تمتلك فيها شركة/ المباني (ش.م.ك.ع) نسبة وقدرها 35% من إجمالي حصص الشركة، قد قامت اليوم بتاريخ 2020/10/13، بتوقيع إتفاقية شراكة بين القطاعين العام والخاص مع المؤسسة العامة للرعاية السكنية.

This procedure is a continuation of the requirements related to the signature of the Letter Agreement pertaining to the (J3) Investment Opportunity for a 25-year operational period following a 5-year construction and development period.

وهذا الإجراء تكملة للإجراءات السابقة بعد إبرام وثيقة الإلتزام للفرصة الإستثمارية (J3) لمدة تشغيلية تبلغ 25 سنة تأتي بعد 5 سنوات من فترة الإنشاء والتطوير.

This is for information.

هذا للعلم والإحاطة.

وليد خالد الشريان

الرئيس التنفيذي

Waleed Khaled Al Sharian

Chief Executive Officer

مبانى
mabaneer

Mabaneer Company (K.P.S.C)
Paid Up Capital K.D 110,509,396
Commercial Register 4421
P.O.Box: 5132 Safat 13052 Kuwait
Tel: +965 2224 4444 Fax: +965 2224 4440

شركة المباني (ش.م.ك.ع) عامة
رأس المال المدفوع ١١٠,٥٠٩,٣٩٦ د.ك.
السجل التجاري ٤٤٢١
ص.ب ٥٢٣٣ الصفاة ١٣٠٥٢ الكويت
هاتف: ٤٤٤٤ ٢٢٢٤ +٩٦٥ فاكس: ٤٤٤٤ ٢٢٢٤ +٩٦٥

www.mabaneer.com

نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ	2020/10/13
اسم الشركة المدرجة	شركة المباني ش.م.ك (عامة)
عنوان الإفصاح *	إفصاح مكمل لمشروع مدينة جابر الأحمد السكني (J3)
تاريخ الإفصاح السابق	2020/07/15
التطور الحاصل على الإفصاح	<p>نود إفادتكم بأن شركة/ جاي ثري لإدارة وتطوير الأراضي والعقارات (ذ.م.م) التي تمتلك فيها شركة/ المباني (ش.م.ك.ع) نسبة وقدرها 35% من إجمالي حصص الشركة قد قامت اليوم بتاريخ 2020/10/13 بتوقيع إتفاقية شراكة بين القطاعين العام والخاص مع المؤسسة العامة للرعاية السكنية.</p> <p>وهذا الإجراء تكملة للإجراءات السابقة بعد إبرام وثيقة الإلتزام للفرصة الإستثمارية (J3) لمدة تشغيلية تبلغ 25 سنة تأتي بعد 5 سنوات من فترة الإنشاء والتطوير.</p>
الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)	لا يوجد حالياً أي أثر جوهري على المركز المالي للشركة، ومن المتوقع أن ينتج عن المشروع تحقيق نتائج تشغيلية مستقبلية يتم إدراجها ضمن البيانات المالية للشركة خلال مدة الإنتفاع.

- إفصاح مكمل من شركة المباني ش.م.ك (عامة)، بخصوص مشروع مدينة جابر الأحمد السكنية (J3).




Supplementary Disclosure Form

Date	13/10/2020
Name of the listed company	Mabanee Company (K.P.S.C)
Title of Disclosure *	Supplementary Disclosure - Jaber Al Ahmad City Project (J3)
Date of previous disclosure	15/07/2020
Development arising to the disclosure	<p>We would like to disclose that the "J3 for Management and Development of Lands and Real Estate W.L.L." in which Mabanee Company (K.P.S.C) holds 35% of the company shares, signed today, 13/10/2020, a Public Private Partnership Agreement with The Public Authority for Housing Welfare.</p> <p>This procedure is a continuation of the requirements related to the signature on 15/07/2020 of the Letter Agreement pertaining to the (J3) Investment Opportunity for a 25-year operational period following a 5-year construction and development period.</p>
The financial impact of development (if any)	There is currently no material impact on the Financial position of the Company, and it is expected to achieve future operational results that will be included in the financial statements of the company during the use period

* Disclosure from (Mabanee Company K.P.S.C) regarding (Jaber Al Ahmad City Project (J3))


